
Stránka číslo 1/22 Z 2/2021/VIII 

 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Fryštáku č. Z 2/2021/VIII ze dne 31. 3. 2021 

 

Přítomni: Ing. Pavel Gálík, Jaroslav Hrbáček, Mgr. Roman Lauterkranc, Mgr. Pavel Nášel, Ing. Karel 

Zlámalík, Ing. Jan Görig, Pavel Ševčík, Michaela Nutilová, DiS., Alois Langer, Ing. Stanislav 

Velikovský, CSc., Mgr. Helena Uhříková, Mgr. Marcela Klapilová, Libor Mikl, Mgr. Sylva 

Knedlová, Bc. Ilona Staňková, Mgr. Libor Sovadina (viz prezenční listina – příl. č. 1) 

Omluveni: Mgr. Lubomír Doležel 

Hosté: Gabriela Najmanová, MBA, vedoucí Útvaru kanceláře starosty, Ing. Pavel Dohnal, vedoucí 

OTH, Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO 

Řízení schůze: Ing. Pavel Gálík, místostarosta 

Zapisovatelka: Bc. Simona Dědičová 

Ověřovatelé:  Michaela Nutilová, DiS., Pavel Ševčík 

Místo:   sál ZDV Fryšták, ul. Holešovská č.p. 166 

Začátek:  16.00 hodin 

Konec:   17.54 hodin 

 

 

 
 

Program: 

1. Zahájení, organizační záležitosti (usnášeníschopnost, určení zapisovatele, určení ověřovatelů zápisu, 

schválení programu jednání, způsob rozpravy, potvrzení zápisu ze zasedání ZMF č. Z 1/2021/VIII ze dne 

17.2.2021, informace o činnosti Rady města Fryštáku v návaznosti na výpisy z jednání rady) 
 

2. Rozpočtové záležitosti města Fryštáku  

    a) Stavy peněžních prostředků na účtech města Fryštáku ke dni 31. 3. 2021 

 

3. Návrh na projednání výsledků inventarizace majetku města Fryštáku ke dni 31. 12. 2020 

    a) Zpráva ústřední inventarizační komise o provedení inventarizace majetku a závazků města Fryštáku  

    ke dni 31. 12. 2020 

    b) Návrh na vyřazení opotřebeného a zastaralého majetku města likvidací včetně majetku zřízených  

    příspěvkových organizací a organizačních složek 

 

4. Grantová podpora města na rok 2021 

    a) Návrh na rozdělení grantové podpory poskytované městem Fryšták 

    b) Návrh na uzavření smluv o poskytnutí dotací ve výši nad 50 tis. Kč 

 

5. Návrh na rozdělení alokace z Programu regenerace MPR a MPZ v roce 2021 a návrh na přiznání min. 

povinné 10% účasti finančního příspěvku z rozpočtu města Fryštáku na regeneraci památek v Městské 

památkové zóně města Fryšták v roce 2021 

 

6. Návrh na majetkoprávní vypořádání id. spol. podílů k pozemku p. č. 4/3, k. ú. Dolní Ves, obec Fryšták (ul. 

Stolařská) 

 

7. Návrh investičních akcí pro r. 2021 (rozpočet města – položka 6121/6409)  

 

8. Návrh na prodej přihrazené nemovitosti - pozemku p. č. 471/2, k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták 

 

9. Žádost o prodej městského pozemku p. č. 468/7, k. ú. Vítová, obec Fryšták 
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10. Věcná břemena: 

a) Žádost spol. EG.D, a. s., o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene ke stavbě "Fryšták, přeložka 9xbyt 

dům. VN" 
 

b) Žádost spol. EG.D, a. s., o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene ke stavbě "Fryšták, p. Tržil, 

Kab.NN" (pozemek p. č. 28, k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták) 
 

c) Žádost spol. EG.D, a. s., o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene ke stavbě "Fryšták, p. Tržil, 

Kab.NN" (pozemek p. č. 627, k. ú. Fryšták, obec Fryšták) 
 

d) Žádost spol. EG.D, a. s., o uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene ke stavbě 

"Fryšták-HV, Denisa Majerová, úpr. NN"  

 

11. Různé: 

a) Informace k možnému využití úvěru ze strany města Fryšták 

b) Návrh na schválení nového Jednacího řádu Zastupitelstva města Fryštáku  

 

 

1. Zahájení, organizační záležitosti – místostarosta 

1.1 Usnášeníschopnost Zastupitelstva města Fryštáku č. Z 2/2021/VIII dne 31. 3. 2021 

Místostarosta v 16.00 hod. přítomné zastupitele i hosty přivítal a konstatoval, že je – dle prezenční listiny – 

přítomno celkem 16 členů ZMF (ze zdravotních důvodů omluven Mgr. Lubomír Doležel) a sdělil, že je tedy 

přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva, a že je tudíž zastupitelstvo usnášeníschopné. 

Místostarosta konstatoval, že zasedání bylo svoláno a vyhlášeno řádně v souladu se zákonem o obcích a nikdo 

z občanů ani zastupitelů nevznesl k programu žádnou připomínku. Sdělil, že byly splněny všechny zákonné 

náležitosti pro to, aby zahájené zasedání pokračovalo a jednalo – v návaznosti na schválení navrženého 

programu (viz pozvánka ze dne 23. 3. 2021) - dle tohoto navrženého programu. 

 

1.2 Určení zapisovatele zasedání ZMF č. Z 2/2021/VIII                    

Místostarosta navrhl jako zapisovatelku zasedání ZMF č. Z 2/2021/VIII dne 31. 3. 2021 paní Bc. Simonu 

Dědičovou, asistentku starosty, bez připomínek zastupitelů. 

U Z 2/2021/VIII/1.2 

ZMF schvaluje zapisovatelkou – pořizovatelkou zápisu z jednání ZMF č. Z 2/2021/VIII dne 31. 3. 2021 

pí Bc. Simonu Dědičovou. 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0    

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/1.2 bylo schváleno. 

 

1.3. Určení ověřovatelů zápisu č. Z 2/2021/VIII dne 31. 3. 2021 

Místostarosta navrhl jako ověřovatele zápisu č. Z 2/2021/VIII ze dne 31. 3. 2021 zastupitele Michaelu 

Nutilovou, DiS., a Pavla Ševčíka, navržení souhlasili, ostatní zastupitelé neměli připomínek.  

U Z 2/2021/VIII/1.3 

ZMF schvaluje ověřovatele zápisu pořízeného ze zasedání Zastupitelstva města Fryštáku číslo 

Z 2/2021/VIII, konaného dne 31. 3. 2021, zastupitele Michaelu Nutilovou, DiS., a Pavla Ševčíka. 

Pro: 16  Proti: 0  Zdrželo se: 0      

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/1.3 bylo schváleno. 

 

1.4. Schválení programu zasedání ZMF č. Z 2/2021/VIII dne 31. 3. 2021 

Místostarosta navrhl jednat o bodech v souladu s obdrženou pozvánkou ze dne 23. 3. 2021. 

Připomínky: žádné  

U Z 2/2021/VIII/1.4 

ZMF schvaluje program jednání ZMF č. Z 2/2021/VIII dne 31. 3. 2020 v souladu s obdrženou 

pozvánkou ze dne 23. 3. 2021.  

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0     

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/1.4 bylo schváleno. 
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Technické hlasováni: přednostní projednání bodu č. 8 po bodu č. 1 

Pro: 16  Proti: 0  Zdržel se:0 

 

1.5 Způsob rozpravy 

Místostarosta navrhl vést diskusi a hlasovat ke každému bodu ihned. 

Připomínky: žádné 

U Z 2/2021/VIII/1.5 

ZMF schvaluje způsob rozpravy jednání ZMF č. Z 2/2021/VIII dne 31. 3. 2021 – v souladu s Jednacím 

řádem ZMF – po přednesení důvodové zprávy – diskuse, hlasování a přijetí usnesení ke každému bodu 

ihned. 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0     

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/1.5 bylo schváleno. 
 

1.6 Námitky k zápisu a usnesení ZMF č. Z 1/2021/VIII ze dne 17. 2. 2021 

Ověřovatelé Mgr. Helena Uhříková a Ing. Karel Zlámalík, schválili zápis bez připomínek a svůj souhlas 

stvrdili podpisem tohoto zápisu. 

Připomínky: žádné 

U Z 2/2021/VIII/1.6 

ZMF bere na vědomí schválení zápisu ze zasedání Zastupitelstva města Fryštáku číslo Z 1/2021/VIII ze 

dne 17. 2. 2021. 

Pro: 16 Proti: 0   Zdrželo se: 0      

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/1.6 bylo schváleno. 

 

1.7 Informace o jednání RMF v návaznosti na výpis z jednání RMF č. R 4/2021/VIII ze dne 16. 2. 2021, 

RMF č. 5/2021/VIII ze dne 25. 2. 2021, RMF č. 6/2021/VIII ze dne 1. 3. 2021, RMF č. 7/2021/VIII ze dne 

15. 3. 2021. 

Připomínky: žádné 

U Z 2/2021/VIII/1.7 

ZMF bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Fryštáku v návaznosti na předložený výpis z jednání 

RMF č. R 4/2021/VIII ze dne 16. 2. 2021, RMF č. 5/2021/VIII ze dne 25. 2. 2021, RMF č. 6/2021/VIII ze 

dne 1. 3. 2021 a RMF č. 7/2021/VIII ze dne 15. 3. 2021 bez připomínek. 

Pro: 16 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/1.7 bylo schváleno. 

 

 8. Návrh na prodej přihrazené nemovitosti – pozemku p. č. 471/2, k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec 

Fryšták 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Žádost ze dne 24. 8. 2020, č.j.: MUF-ESO-2033/2020-DRA. 

Žadatel p. *** požádal o prodej měst. pozemku p. č. 471/2 – zahrada, zemědělský půdní fond, k. ú. Horní Ves 

u Fryštáku, obec Fryšták, o výměře 192 m2. Jedná se o přihrazený pozemek, jehož prodej byl projednáván již 

v roce 2019, tehdy byly vedlejší pozemky p. č. 471/1 – zahrada, zemědělský půdní fond, a p. č. 470 – zastavěná 

plocha a nádvoří, oba k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták, ve vlastnictví pí ***, a na základě usnesení 

ZMF č.  U Z 3/2019/VIII/8.10) ze dne 24. 4. 2019 bylo schváleno zveřejnění záměru města prodat předmětný 

pozemek. Žadatelka pí *** nakonec pozemek od města Fryšták neodkoupila a jako důvod uvedla vysokou 

kupní cenu. V mezidobí převedla pí *** své nemovitosti (p. č. 471/1 a p. č. 470, oba k. ú. Horní Ves u Fryštáku, 

obec Fryšták) synovi p. ***, který znovu požádal o prodej předmětného pozemku. Pozemek je v územním 

plánu města Fryšták veden jako plocha bytová individuální, není zatížen vedením žádných inženýrských sítí 

a jeho prodej byl schválen v roce 2019. Na základě výše uvedeného ESO nemá námitek k prodeji pozemku 

s podmínkou úhrady nákladů souvisejících s prodejem pozemku (znalecký posudek, návrh na vklad do 

katastru nemovitostí) ze strany žadatele. RMF dne 23. 9. 2020 doporučila prodej výše uvedeného pozemku. 

Na základě usnesení ZMF č. U Z 6/2020/VIII/10 ze dne 4. 11. 2020 byl zajištěn prostřednictvím ESO znalecký 

posudek na určení ceny v místě a čase obvyklé, a to od Ing. Jaroslava Mlčocha, znalce, č. 8295-133/20, ze dne 

7. 12. 2020, který určil cenu v místě a čase obvyklou ve výši 200 Kč/m2, tj. kupní cena ve výši 38.400 Kč bez 
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připočtení DPH (dle vyjádření daňového poradce pana Ing. Pavla Šicha), s podmínkou úhrady nákladů 

spojených s prodejem pozemku (znalecký posudek, návrh na vklad) ze strany žadatele. Žadatel byl seznámen 

se znaleckým posudkem a elektronicky potvrdil, že s cenou znaleckého posudku souhlasí. V návaznosti na 

usnesení ZMF č. U Z 1/2021/VIII/8a) ze dne 17. 2. 2021 byl v době od 22. 2. 2021 do 10. 3. 2021 zveřejněn 

záměr města prodat městský pozemek. Ke zveřejněnému záměru podal připomínku pouze žadatel, pan ***, 

který nesouhlasí s cenou 200 Kč/m2, přestože se k ceně již elektronicky vyjádřil a souhlasil (viz příloha této 

důvodové zprávy), tak po jednání ZMF dne 17. 2. 2021, kde byl na základě usnesení ZMF č. U 

Z 1/2021/VIII/8b.a) schválen prodej sousedního pozemku p. č. 468/2, k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták, 

manželům ***, za sníženou cenu 100 Kč/m2, požaduje cenu ve stejné výši, tj. 100 Kč/m2.  

ESO doporučuje odložit rozhodnutí ZMF ve věci prodeje předmětného pozemku a zajistit vyhotovení 

aktuálního znaleckého posudku ve věci stanovení ceny v místě a čase obvyklé přihrazeného pozemku p. č. 

471/2, k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták, u nezávislého znalce v oboru odhadu nemovitostí. 

Připomínky: Ing. Gálík: Pan *** požádal o prodej městského pozemku. Na minulém zasedání zastupitelstva 

jsme diskutovali se sousedem pana Petříka, který měl požadavek na pozemek stejného typu a stejné velikosti. 

Nějakým způsobem jsme dospěli k tomu, co jsme odsouhlasili. Pro pana *** byla navržena cena podle 

znaleckého posudku pana Ing. Mlčocha. Výkupní cena byla navržena ve výši 200 Kč/m2. Minulý týden jsme 

obdrželi nesouhlas pana *** s touto cenou. Rozhodli jsme se na to zareagovat, a jestli by zastupitelstvo 

souhlasilo, tak bychom probrali tento bod takto, že bychom oslovili jiného znalce než pana Mlčocha, abychom 

zajistili tu správnou odhadní cenu na tento pozemek. Mikl: Já bych se držel té ceny, jak byl vedle už prodán 

pozemek. Pokud vím, tak Ing. Mlčoch u pana *** tu částku snížil o polovinu. Proč neoslovit znovu pana Ing. 

Mlčocha, aby zrevidoval svůj znalecký posudek, aby částka korespondovala částkou, za kterou to pořídil pan 

***. ***: Ten pozemek je součást potoka. Sloužilo to jako náhon na starý mlýn. Tam prakticky nikdy nic 

nebylo, protože jsou tam vysoké stromy a na ten břeh svítí slunce celý den. Pan ***, protože si to trochu 

srovnal a o malinko zvětšil tu zahradu, ale my jenom udržujeme potok. Udržujeme ten úsek akorát tak pro 4 

kačeny. Myslím, že když už jste schválili pana *** těch 20 000 Kč. Já bych vůbec nebyl proti tomu a klidně 

bych těch 20 000 Kč zaplatil. Podle mého názoru to nemá tu hodnotu. Tam není žádný přístup. To je prakticky 

neprůchodná záležitost. Já bych těch 20 000 Kč dal. Nemusíte nikoho oslovovat, protože tam nemůže nikdo 

nic udělat. Není možnost se tam dostat. Je tam potok a kousek pozemku. Ing. Gálík: Děkuji panu *** za 

objasnění situace. Ze zákona opravdu musíme oslovit znalce. Město si nemůže říct, že ten pozemek vykoupí 

za tu cenu a ten druhý za jinou cenu. Beru na vědomí, že můžeme oslovit pana Ing. Mlčocha. Může se stát, že 

pan Mlčoch může být zaneprázdněný, ať máme možnost oslovit i někoho jiného.  

U Z 2/2021/VIII/8 

ZMF bere na vědomí nesouhlas žadatele p. ***, s výší kupní ceny stanovené znaleckým posudkem č. 

8295-133/20, ze dne 7. 12. 2020, vyhotovený Ing. Jaroslavem Mlčochem, znalcem, a ukládá ESO zajistit 

aktuální znalecký posudek pro stanovení ceny v místě a čase obvyklé přihrazeného městského pozemku 

p. č. 471/2 – zahrada, zemědělský půdní fond, o výměře 192 m2, k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták, 

u znalce v oboru odhady nemovitostí. 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/8 bylo schváleno. 

Termín: ZMF č. 3/2021      

Zodpovídá:  Ing. M. Drahotuská 

 

2. Rozpočtové záležitosti města Fryštáku 

 Stavy peněžních prostředků na účtech města Fryštáku ke dni 31. 3. 2021 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Taťána Petrášová. Všichni obdrželi materiál na úložišti 

a tiskem. 

Připomínky: žádné 

U Z 2/2021/VIII/2 

ZMF bere na vědomí stavy peněžních prostředků na účtech města Fryštáku ke dni 31. 3. 2021 bez 

připomínek. 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0     

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/2 bylo schváleno. 
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  3. Návrh na projednání výsledků inventarizace majetku města Fryštáku ke dni 31. 12. 2020 

a) Zpráva Ústřední inventarizační komise o provedení inventarizace majetku a závazků města 

Fryštáku ke dni 31. 12. 2020 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Inventarizace proběhla v souladu s platnou legislativou a v souladu s Příkazem starosty č. 3/2020 ze dne 23. 

11. 2020.  

Ad a) Viz samotný dokument Inventarizační zpráva k 31. 12. 2020.  

Ad b) S odkazem na Inventarizační zprávu k 31. 12. 2020 ESO doporučuje schválit likvidaci opotřebeného a 

zastaralého majetku města likvidací včetně navrženého majetku zřízených příspěvkových organizací a 

organizačních složek. 

RMF dne 25. 2. 2021 usnesením č. U R 5/2021/VIII/7 a usnesením č. U R 5/2021/VIII/8 doporučila schválit 

návrhy na vyřazení opotřebovaného a zastaralého majetku likvidací Základní školou Fryšták, okres Zlín, 

příspěvková organizace a Mateřskou školou Fryšták, okres Zlín, příspěvková organizace.  

Připomínky: Mgr. Lauterkranc: Mám takovou analytickou skupinu, která se mě zeptala na otázku, která je 

logická. Tady je jeden seznam a jmenuje se „Stavy na evidenčních účtech EMA. Nejspíš je to asi číslo účtu. 

021 to jsou stavby, jako účetní kód pro stavby, takže nějaká analytika. Je tady 12 ks za 100 miliónů. Pak je 

tady 88 ks za 120 miliónů, 84 ks za 136 miliónů. 58 ks za 89 miliónů a 43 ks za 13,4 miliónů. Zůstaňme u 

těch staveb. Tuším, že to můžou být byty. To bude mít nějakou logiku. Zaměřuju se na ty velká čísla. Jenom 

chci potvrdit co to je? Můžu tu otázku někomu položit? Děkuji. Najmanová: Podle mě ty analytiky jsou 

rozděleny podle katastru. My máme rozdělený Fryšták na Horní Ves, Dolní Ves a Vítovou. Potom je to podle 

specifikace, jestli jsou to třeba památky. Jsou tam podle mě i hasiči, kteří jsou samostatně. Ty počty jsou podle 

inventárních čísel, které jsou zavedená pod tou analytikou. Mgr. Lauterkranc: Součet těch kusů je součet 

nemovitostí, které jsou na nějakém seznamu. Najmanová: Ano, jsou. M. Nutilová: Chtěla jsem se zeptat, mě 

tady zaujalo a rozumím tomu, že se vyřazují věci například mobilní interaktivní tabule ve škole. Zajímalo by 

mě, jestli by tady ty věci, které se vyřazují, budou i nahrazeny? Třeba kolik je interaktivních tabulí, jestli se 

plánuje nějaký nákup? Mgr. Sovadina: Na to asi odpovím já. Jedná se o interaktivní tabuli, která byla před 

mnoha lety zakoupená městem. Byla zakoupená asi před 10 lety. Když si vezmete, jak se ta technika vyvíjí, 

tak třeba na těch některých interaktivních tabulích je to softwarově problematické. Nejsou tam třeba vstupy 

jako HDMI a podobné věci. Ta technika se tedy vyřazuje. Co se týká náhrady, tak všechny třídy 1. stupně 

máme vybaveny novými interaktivními tabulemi. Přibyla nová interaktivní tabule i do hlavní družiny. Ing. 

Gálík: Děkuji panu Sovadinovi.  

U Z 2/2021/VIII/3a) 

ZMF schvaluje zprávu Ústřední inventarizační komise o provedení inventarizace majetku a závazků 

města Fryštáku ke dni 31. 12. 2020 (viz. příloha č. 2 tohoto zápisu) bez připomínek. 

Pro: 15  Proti: 0   Zdrželo se: 1 (Bc. I. Staňková) 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/3a) bylo schváleno. 

 

 

b) Návrh na vyřazení opotřebeného a zastaralého majetku města likvidací včetně majetku zřízených    

příspěvkových organizací a organizačních složek 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Připomínky: žádné 

U Z 2/2021/VIII/3b) 

ZMF v návaznosti na schválenou zprávu Ústřední inventarizační komise o provedení inventarizace 

majetku a závazků města Fryštáku ke dni 31. 12. 2020 schvaluje vyřazení opotřebeného a zastaralého 

majetku města likvidací včetně majetku zřízených příspěvkových organizací a organizačních složek 

uvedených v jednotlivých seznamech s taxativními výčty likvidovaného majetku. 

Pro: 15  Proti: 0   Zdrželo se: 1 (Bc. I. Staňková) 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/3b) bylo schváleno. 

Termín: 30. 4. 2021 
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Zodpovídá:  Ing. M. Drahotuská 

 

 

  4. Grantová podpora města 

a) Návrh na rozdělení grantové podpory poskytované městem Fryšták 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravil Mgr. Pavel Nášel, tajemník grantové komise. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Grantová komise zasedla dne 17. 3. 2021 a projednala jednotlivé žádosti o granty pro rok 2021 – viz Seznam 

žádostí vč. navržených grantů.    

Připomínky: Mgr. Lauterkranc: Bývalo zvykem, že tyto smlouvy jsou přílohou toho návrhu. Ty tady nejsou 

uvedeny. Mgr. Nášel: Jsou tam 3 smlouvy. Ty se týkají částek nad 50 000 Kč a jsou předmětem schválení 

zastupitelstva. Ty ostatní, které jsou nižší, respektive do 50 000 Kč schvaluje rada města. Ty částky vidíte v té 

přiložené tabulce. Ty tři, které odsouhlasí zastupitelstvo, tak ty tam máme i se smlouvami. To je ten druhý bod 

a ty ostatní se budou řešit na příštím zasedání rady města.  Mgr. Lauterkranc: Asi by tam měli být. Ing. Gálík: 

Bylo by to dobré je tam mít. Najmanová: Smlouvy připravuje paní Slámečková, ona zítra přijde a my vám je 

dáme na úložiště. Mgr. Nášel: Paní Slámečková, která tady tyto věci připravuje byla dlouhodobě mimo 

pracovní proces. Ten problém vznikl tím, že se to k ní nedostalo. Omlouvám se a beru to částečně i na sebe. 

Ty základní věci, kterou jsou potřeba, tak ty tam máme. Ing. Gálík: Máme dvě možnosti, že buď se domluvíme 

a bude to zítra na úložišti a schválíme to schválení. Druhá varianta je, že to odložíme na příští zastupitelstvo. 

Bylo by dobré, kdybychom se k tomu postavili čelem. Smlouvy jsou stejné jako loni. Mgr. Nášel: Já to jenom 

doplním s tím, že ty ostatní smlouvy, které se týkají těch neziskových organizacích, které žádaly o nižší částky 

byly stejně datovány až ke konci dubna. Ty, které se budou připravovat tak ty v loňském roce byly 

podepisovány až v průběhu začátku května. Jestli byste souhlasili s tím, že bychom ty smlouvy přidaly do těch 

materiálů. Najmanová: Ty veřejnoprávní smlouvy se budou ještě zveřejňovat na úřední desce, takže si můžete 

zkontrolovat, že jsou stejné. Mgr. Lauterkranc: Jestli to tak můžeme udělat tak jsem pro. 

U Z 2/2021/VIII/4a) 

ZMF v návaznosti na schválený rozpočet města Fryštáku na rok 2021, v návaznosti na ust. čl. č. I bod 

č. 1 a 3 Zásad grantové podpory nestátních neziskových subjektů poskytovaných městem Fryšták 

(schváleny usnesením zastupitelstva města Fryštáku č. U Z 08/2017/VII/16h.b) ze dne 2. 10. 2017) a v 

souladu s ust. § 85 písm. c) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, schvaluje 

výše finanční podpory (výše neinvestičních dotací, jejich účel, jejich příjemci) neziskovým organizacím 

v roce 2021 – viz příloha č. 3 tohoto zápisu. 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/4a) bylo schváleno. 

 

 

b) Návrh na uzavření smluv o poskytnutí dotací ve výši nad 50 tis. Kč 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravil Mgr. Pavel Nášel, tajemník grantové komise. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Připomínky: žádné 

U Z 2/2021/VIII/4b.a) 

ZMF schvaluje uzavření veřejnoprávní neinvestiční smlouvy mezi městem Fryšták, nám. Míru 43, 763 

16 Fryšták, IČ00283916, zast. Mgr. Lubomírem Doleželem, starostou města, a Svaz skautů a skautek 

ČR – oddíl skautů/oddíl skautek Fryšták, IČ71245928, zast. p. Bedřichem Bělákem, bytem Hutky 5, 

Horní Ves, 763 16 Fryšták, a to na částku 75.000 Kč na krytí částečných provozních nákladů spojených 

s projektem „Celoroční činnost oddílů fryštáckých skautů a skautek“, tj. zejména na úpravu klubovny 

a provozní náklady na činnost klubovny. 

Pro: 16   Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/4b.a) bylo schváleno. 

Termín: 16. 4. 2021 

Zodpovídá:  Ing. Bc. I. Slámečková 

 

U Z 2/2021/VIII/4b.b) 
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ZMF schvaluje uzavření veřejnoprávní neinvestiční smlouvy mezi městem Fryšták, nám. Míru 43, 763 

16 Fryšták, IČ00283916, zast. Mgr. Lubomírem Doleželem, starostou města, a FC Fryšták, z. s., Zlínská 

260, 763 16 Fryšták, IČ65792157, zast. Vratislavem Rudolfem, a to na částku 80.000 Kč na krytí 

částečných provozních nákladů spojených s projektem „Rozvoj mládežnické kopané ve Fryštáku“, tj. 

zejména na cestovné, stravné, materiálové vybavení, úhradu energií apod. 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/4b.b) bylo schváleno. 

Termín: 16. 4. 2021 

Zodpovídá:  Ing. Bc. I. Slámečková 

 

U Z 2/2021/VIII/4b.c) 

ZMF schvaluje uzavření veřejnoprávní neinvestiční smlouvy mezi městem Fryšták, nám. Míru 43, 763 

16 Fryšták, IČ00283916, zast. Mgr. Lubomírem Doleželem, starostou města, a Z kola ven, z. s., Lesní 

čtvrt 4019, 763 16 Fryšták, IČ70841454, zast. Alešem Soukupem, a to na částku 75.000 Kč na krytí 

částečných provozních nákladů spojených s akcemi v roce 2021: Fryštácký jarní slet, Fryštácký malý 

svět - letní hudební festival a výstava Vznášejní. 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/4b.c) bylo schváleno. 

Termín: 16. 4. 2021 

Zodpovídá:  Ing. Bc. I. Slámečková 

 

 

  5. Návrh na rozdělení alokace z Programu regenerace MPR a MPZ v roce 2021 a návrh na přiznání 

min. povinné 10% účasti finančního příspěvku z rozpočtu města Fryštáku na regeneraci památek v Městské 

památkové zóně města Fryšták v roce 2021 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Gabriela Najmanová, MBA, vedoucí ÚKS. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Pracovní skupina pro péči a obnovu památek doporučila rozdělení přidělené finanční alokace z Programu 

regenerace MPR a MPZ v roce 2021 mezi dvě obnovy – „Restaurování sochy sv. Jana Nepomuckého“ a 

„Oprava dveří v kostele sv. Mikuláše“ stejným poměrem, tj. 100tis Kč pro každou obnovu. Město Fryšták v 

návaznosti na Zásady MK ČR pro užití a alokaci státní fin. podpory v Programu regenerace MPR a MPZ musí pro 

získání přiděleného příspěvku pro rok 2021 z programu regenerace schválit přidělení min. povinné 10% účasti z 

celkově vynaložených nákladů na obnovu v roce 2021 (445.280 Kč vč. DPH), a to ve výši 44.528 Kč. Povinný 

podíl za město Fryšták je součástí návrhu rozpočtu pro rok 2021. K souhrnnému přehledu, který musí být odeslán 

na Ministerstvo kultury ČR do 7. 4. 2021, aby byl přidělený příspěvek z programu žadateli poskytnut, je třeba 

doložit i kopii usnesení zastupitelstva o přiznání finančního podílu města na obnově kulturní památky v rámci 

městského programu regenerace v roce 2021 ve výši podle zásad MK ČR. Administrace dotace z MK ČR a 

uzavření příslušných smluv o přidělení povinného podílu, fin. příspěvku z programu MK ČR a neinvestiční dotace 

ve výši 150tis Kč (avizovaný usnesením ZMF č. U Z 7/2020/VIII/4b) ze dne 9. 12. 2020) proběhne po doručení 

rozhodnutí z MK ČR o přidělení příspěvku. RMF doporučila přidělení alokace ve výši 100tis Kč pro každou 

obnovu v rámci MPZ MF a schválení povinného 10% spolupodílu ve výši 44.528 Kč. 

Připomínky: žádné 

U Z 2/2021/VIII/5a) 

ZMF s odkazem na usnesení RMF č. U R 5/2021/VIII/12a) ze dne 25. 2. 2021 schvaluje rozdělení 

alokované částky ve výši 200.000 Kč z Ministerstva kultury ČR na obnovu památek v MPZ MF mezi 

dvě obnovy „Restaurování sochy sv. Jana Nepomuckého“ a „Soubor vnitřních a vnějších dveří farního 

kostela sv. Mikuláše ve Fryštáku – 2. část“ ve stejné výši, tj. pro každou obnovu částku ve výši 100.000 

Kč. 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/5a) bylo schváleno. 

 

U Z 2/2021/VIII/5b) 

ZMF s odkazem na usnesení RMF č. U R 5/2021/VIII/12b) ze dne 25. 2. 2021 a v souladu se Zásadami 

Ministerstva kultury ČR pro užití a alokaci státní finanční podpory v Programu regenerace MPR a 
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MPZ a na základě žádosti Římskokatolické farnosti Fryšták schvaluje povinný spolupodíl na obnově 

kulturní památky ve výši 10%, tj. částku ve výši 44.528 Kč z celkově vynaložených nákladů na obnovu 

kulturní památky, žadateli Římskokatolické farnosti Fryšták, se sídlem P. I. Stuchlého 25, 763 16 

Fryšták, IČ48471208, zast. P. Mgr. Josefem Brtníkem, farářem, za účelem částečného krytí nákladů 

spojených s projektem „Soubor vnitřních a vnějších dveří farního kostela sv. Mikuláše ve Fryštáku – 2. 

část“, památkově chráněného objektu zapsaného do Ústředního seznamu kulturních památek ČR a 

jenž je součástí Městské památkové zóny města Fryšták. 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/5b) bylo schváleno. 

Termín: 7. 4. 2021 

Zodpovídá:  G. Najmanová, MBA 

 

 

  6. Návrh majetkoprávního vypořádání id. spol. podílů k pozemku p. č. 4/3, k. ú. Dolní Ves, obec 

Fryšták (ul. Stolařská) 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Rada schválila dne 7. 12. 2019 usnesením č. U R 4/2018/VIII/05b) podání návrhu na vyvlastnění id. spol. 

podílů k pozemku p. č. 4/3, k. ú. Dolní Ves, obec Fryšták, na kterém se nachází stavba místní komunikace, 

kterou vlastní město Fryšták a současně pověřila advokátku Mgr. Pavlínu Řehovou zastupováním města při 

tomto vyvlastňovacím řízení.   

Dne 15. 2. 2021 proběhlo v návaznosti na ukončení dědického řízení po p. *** ústní jednání se spoluvlastníky 

pozemku p. č. 4/3, k. ú. Dolní Ves, obec Fryšták, pí *** a pí ***, s tím, že bylo předjednáno: 

a) oddělený pozemek p. č. 4/3 pod tělesem místní komunikace (včetně zeleného pásu), o výměře cca 429 m2, 

která je předmětem vyvlastňovacího řízení připadne do výhradního vlastnictví města Fryšták, 

b) oddělená část pozemku p. č. 4/3, k. ú. Dolní Ves, obec Fryšták, o výměře cca 185 m2, zůstane v id. 

spoluvlastnictví města Fryšták, pí *** a pí ***, podle ideálních vlastnických spolupodílů, 

c) oddělená část pozemku p. č. 4/3, k. ú. Dolní Ves, obec Fryšták, o výměře cca 212 m2, připadne do 

spoluvlastnictví pí *** a pí ***. 

Na základě usnesení RMF č. U R 5/2021/VIII/24a) ze dne 25. 2. 2021 RMF doporučila ZMF schválit směnu 

pozemků dle předjednané dohody uvedené výše. Bohužel došlo k mylné interpretaci záměru. V rámci 

vyvlastňovacího řízení byl vyhotoven znalecký posudek č. 2733-13/2019, Ing. Jaroslavem Mlčochem, 

znalcem, ze dne 4. 4. 2019, a geometrický plán č. 717-38/2019, vyhotovený Ing. Lukášem Fryštákem, 

geodetem, ze dne 15. 3. 2019. Tento geometrický plán ovšem řeší pouze odd. části pozemku pod tělesem 

komunikace, ale protože došlo k dohodě na směnu pozemků včetně zeleného pásu vedle komunikace, musel 

být vyhotoven nový geometrický plán.  

Byl vyhotoven nový geometrického plán pro rozdělení pozemku č. 793-58/2021, vyhotovený Ing. Lukášem 

Fryštákem, zeměměřičským inženýrem. Nedojde tedy pouze ke směně pozemků, ale pozemek p. č. 4/3 – 

ostatní plocha, ostatní komunikace, k. ú. Dolní Ves, obec Fryšták, o výměře 363 m2 (pod tělesem komunikace, 

který je součástí vyvlastňovacího řízení) bude vypořádán výkupem ze strany města Fryšták, na základě kterého 

budou uzavřeny kupní smlouvy s pí *** a pí *** za cenu v místě a čase obvyklou ve výši 400 Kč/m2, 

stanovenou znaleckým posudkem č. 2733-13/2019, ze dne 4. 4. 2019, vyhotovený Ing. Jaroslavem Mlčochem, 

znalcem, tj. při podílu pí ***, o velikosti 5/8 k pozemku p. č. 4/3, o výměře 363 m2, tj. 226,875 m2, celková 

částka 90.750 Kč, a při podílu pí Doležalové, o velikosti 5/24 k pozemku p. č. 4/3, o výměře 363 m2, tj. 75,625 

m2, celková částka 30.250 Kč. Rozpočtové opatření není nutné schvalovat; na položce rozpočtu č. 6130 – 

výkup pozemků, je dostatek vyčleněných finančních prostředků. 

Navrhovaná směna poté upravuje směnu podílů tak, že: 

1. pí *** převádí svůj spoluvlastnický podíl na nově odděleném pozemku p. č. 4/8, k. ú. Dolní Ves, obec 

Fryšták, o výměře 46 m2, o velikosti 5/8 na město Fryšták, 

2. pí *** převádí svůj spoluvlastnický podíl na nově odděleném pozemku p. č. 4/8, k. ú. Dolní Ves, obec 

Fryšták, o výměře 46 m2, o velikosti 5/24 na město Fryšták, 

3. město Fryšták tyto výše uvedené podíly přijímá a stává se výlučným vlastníkem nově odděleného pozemku 

p. č. 4/8, k. ú. Dolní Ves, obec Fryšták, o výměře 46 m2, 
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4. město Fryšták převádí svůj spoluvlastnický podíl o velikosti 1/6 na nově odděleném pozemku p. č. 4/6, k. 

ú. Dolní Ves, obec Fryšták, o výměře 212 m2, na pí *** a pí *** v ideálním poměru každého spoluvlastníka.  

5. Nově vzniklá parcela p. č. 4/7 – ostatní plocha, ostatní komunikace, k. ú. Dolní Ves, obec Fryšták, o výměře 

205 m2, zůstane v id. spoluvlastnictví města Fryšták, pí *** a pí ***, podle ideálních vlastnických spolupodílů.  

Na základě výše uvedeného ESO nemá námitek schválit výkup i směnu spoluvlastnických podílů tak, že se 

město Fryšták stane výlučným vlastníkem pozemků p. č. 4/3 – ostatní plocha, ostatní komunikace a p. č. 4/8 

– ostatní plocha, ostatní komunikace, oba k. ú. Dolní Ves, obec Fryšták. Pí *** a pí *** se stanou 

spoluvlastníky pozemku p. č. 4/6 – ostatní plocha, ostatní komunikace, k. ú. Dolní Ves, obec Fryšták, 

v ideálním poměru na každého spoluvlastníka. A pozemek p. č. 4/7 – ostatní plocha, ostatní komunikace, k. ú. 

Dolní Ves, obec Fryšták, zůstane nadále ve spoluvlastnictví spoluvlastníku v poměru 5/8 pí ***, 5/24 pí *** 

a 1/6 město Fryšták.  

RMF svými usneseními č. U R 8/2021/VIII/9b) a č. U R 8/2021/VIII/9c) ze dne 25. 3. 2021 doporučila výkup 

pozemku p. č. 4/3 a usnesením č. U R 8/2021/VIII/9d) ze dne 25. 3. 2021 směnu pozemků p. č. 4/6 za p. č. 

4/8, oba k. ú. Dolní Ves, obec Fryšták. 

Rozpočtové opatření není nutné schvalovat, na položce rozpočtu č. 6130 – výkup pozemků, je vyčleněn 

dostatek finančních prostředků. Záměr výkupu pozemku do vlastnictví města není třeba zveřejnit; 

navrhovanou směnu pozemků ano. 

Připomínky: Ing. Dohnal: Já bych jenom doplnil, co se týká té kanalizace. Mám představu, že ji bodově opraví. 

V současné době jsou tam 3 závady, které představují problém kanalizace. Využil bych toho, že do toho 

zasáhneme tímto způsobem a napraví si svoje záležitosti. Tvrdí, že kanalizace není v havarijním stavu a budou 

postupovat bez výkopovou technologií. Mikl: Chtěl bych se zeptat pana Ing. Dohnala. Určitě má nějakou 

představu. Kolik ještě městu zbývá to odkanalizování, a to přivádění vodovodní sítě procentuálně? Kolik ve 

městě je potřeba natáhnout vodovodního řádu a kanalizace? Ing. Dohnal: Řekl bych tak do 10 %. Mikl: Jsou 

ještě lokality, kde jsou bez vody a kanalizace. Ing. Dohnal: Berme to do 10 %, ale rozvoj města bude 

pokračovat. Mikl: Já se bavím o stávajících lokalitách, a ne o nových lokalitách. Ing. Gálík: Určitě víte, že se 

jedná o vodovodu Suché a Lukovské. To je akce, který by se měla dotáhnout do konce. Tam to nemáme 

vyřešené. Jsou oblasti v Horní Vsi, které nejsou odkanalizovány. Postupně se snažíme tyto věci, dotahovat a 

řešit. A. Langer: Já bych měl připomínku. I ten dřevo podnik je odkanalizovaný? Ptám se, protože tam byl 

septik. Už je zapojený do toho nového? Ing. Dohnal: Už je zapojený na tuto kanalizaci. A. Langer: Vím, že 

dešťovka teče směrem dozadu a kanalizace byla vyvážená septikem. Proto se ptám, aby tam bylo natáhnuté.  

 

Technické hlasování: hlasování k bodu č. 6 en bloc.  

Pro: 16  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

U Z 2/2021/VIII/6a.a) 

ZMF v návaznosti na usnesení RMF č. U R 8/2021/VIII/9b) ze dne 25. 3. 2021 schvaluje výkup 

spoluvlastnického podílu 5/8 na pozemku p. č. 4/3 – ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 363 

m2, tj. výměra 226,875 m2, z vlastnictví ***, za cenu stanovenou znaleckým posudkem č. 2733-13/2019, 

ze dne 4. 4. 2019, vyhotovený Ing. Jaroslavem Mlčochem, znalcem, ve výši 400 Kč/m2, tj. celková částka 

ve výši 90.750 Kč, za účelem vybudování vodovodu a opravy místní komunikace na ul. Stolařská s tím, 

že náklady související s výkupem (znalecký posudek, geometrický plán a návrh na vklad do katastru 

nemovitostí) hradí kupující, tj. město Fryšták. 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/6a.a) bylo schváleno. 

U Z 2/2021/VIII/6a.b) 

ZMF schvaluje uzavření kupní smlouvy mezi městem Fryšták, nám. Míru 43, 763 16 Fryšták, 

IČ00282916, zast. Mgr. Lubomírem Doleželem, starostou města, a *** Baďurovou, bytem ***, na výkup 

spoluvlastnického podílu 5/8 na pozemku p. č. 4/3 – ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 363 

m2, tj. výměra 226,875 m2, do vlastnictví města Fryšták, za cenu stanovenou znaleckým posudkem č. 

2733-13/2019, ze dne 4. 4. 2019, vyhotovený Ing. Jaroslavem Mlčochem, znalcem, ve výši 400 Kč/m2, tj. 

celková částka ve výši 90.750 Kč s tím, že náklady související s výkupem (znalecký posudek, 

geometrický plán a návrh na vklad do katastru nemovitostí) hradí kupující, tj. město Fryšták (viz 

příloha č. 4 tohoto zápisu). 



Stránka číslo 10/22 Z 2/2021/VIII 

 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/6a.b) bylo schváleno. 

Termín: 8. 4. 2021 

Zodpovídá: Ing. M. Drahotuská 

 

U Z 2/2021/VIII/6b.a) 

ZMF v návaznosti na usnesení RMF č. U R 8/2021/VIII/9c) ze dne 25. 3. 2021 schvaluje výkup 

spoluvlastnického podílu 5/24 na pozemku p. č. 4/3 – ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 363 

m2, tj. výměra 75,625 m2, z vlastnictví ***, za cenu stanovenou znaleckým posudkem č. 2733-13/2019, 

ze dne 4. 4. 2019, vyhotovený Ing. Jaroslavem Mlčochem, znalcem, ve výši 400 Kč/m2, tj. celková částka 

ve výši 30.250 Kč, za účelem vybudování vodovodu a opravy místní komunikace na ul. Stolařská s tím, 

že náklady související s výkupem (znalecký posudek, geometrický plán a návrh na vklad do katastru 

nemovitostí) hradí kupující, tj. město Fryšták. 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/6b.a) bylo schváleno. 

U Z 2/2021/VIII/6b.b) 

ZMF schvaluje uzavření kupní smlouvy mezi městem Fryšták, nám. Míru 43, 763 16 Fryšták, 

IČ00282916, zast. Mgr. Lubomírem Doleželem, starostou města, a *** Doležalovou, bytem ***, na 

výkup spoluvlastnického podílu 5/24 na pozemku p. č. 4/3 – ostatní plocha, ostatní komunikace, o 

výměře 363 m2, tj. výměra 75,625 m2, do vlastnictví města Fryšták, za cenu stanovenou znaleckým 

posudkem č. 2733-13/2019, ze dne 4. 4. 2019, vyhotovený Ing. Jaroslavem Mlčochem, znalcem, ve výši 

400 Kč/m2, tj. celková částka ve výši 30.250 Kč s tím, že náklady související s výkupem (znalecký 

posudek, geometrický plán a návrh na vklad do katastru nemovitostí) hradí kupující, tj. město Fryšták 

(viz příloha č. 5 tohoto zápisu). 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/6b.b) bylo schváleno. 

Termín: 8. 4. 2021 

Zodpovídá: Ing. M. Drahotuská 

 

 

U Z 2/2021/VIII/6c) 

ZMF v návaznosti na usnesení RMF č. U R 8/2021/VIII/9d) ze dne 25. 3. 2021 a v souladu s ustanovením 

§ 39 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, schvaluje zveřejnění 

záměru směny spoluvlastnického podílu o velikosti 5/8, z vlastnictví ***, a spoluvlastnického podílu 

5/24, z vlastnictví *** nově oddělenému pozemku p. č. 4/8 – ostatní plocha, ostatní komunikace, o 

výměře 46 m2, za spoluvlastnický podíl 1/6 z vlastnictví města Fryšták, nám. Míru 43, 763 16 Fryšták, 

IČ00283916, zast. Mgr. Lubomírem Doleželem, starostou města, k nově oddělenému pozemku p. č. 4/6 

– ostatní plocha, ostatní komunikace, k. ú. Dolní Ves, obec Fryšták, o výměře 212 m2, s uznáním 

shodných výměr a cen, a to za účelem vybudování vodovodu a opravy místní komunikace na ul. 

Stolařská s tím, že náklady související se směnou (geometrický plán a návrh na vklad do katastru 

nemovitostí) hradí město Fryšták, a uzavření příslušné směnné smlouvy. 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/6c) bylo schváleno. 

Termín: 1. 4. 2021 

Zodpovídá:  Ing. M. Drahotuská 

 

 

 7. Návrh investičních akcí pro r. 2021 (rozpočet města – položka 6121/6409) 

Předložil a připravil Ing. Pavel Gálík, místostarosta. Všichni obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Město Fryšták alokovalo v rámci rozpočtu města na r. 2021 částku ve výši 8mil Kč na investice, které by 

mohly být v r. 2021 provedeny.  

OTH a RMF doporučují níže uvedené IA: 

- Oprava místní komunikace a vodovod ul. Stolařská – 2,3 mil Kč, 
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- Kolumbárium I. etapa – 1,5 mil Kč (bude soutěženo jako jedna akce, rozpočtovaná celková cena 2,9 mil Kč), 

- Oprava obslužné komunikace TS Fryšták – 1,2 mil Kč, 

- Oprava autobusové točny Vítová – 1,4 mil Kč, 

- Oprava veřejně přístupné účelové komunikace Vylanta – 0,5 mil Kč. 

Tyto IA jsou projekčně připraveny. 

Připomínky: A. Langer: Já jsem vám všem poslal ohledně investic, že by existoval strategický plán na rok 

2020. Najednou jsem se po našem zastupitelstvu dozvěděl, že k 5.3.2021 mi přišla nějaká tabulka možných 

investic. Napsal jsem, že investice byly ve strategii, tak nevím, proč bych to měl sledovat. Dne 4.3.2021 nám 

přišel zápis ohledně programu důkazu rozvoje města pro rok 2030. Nevím, kdo to bude dělat a jaká ta strategie 

bude. Dne 16.3.2021 jsme poslali rozpočet, kde vůbec Vítová nebyla. Vím to, jelikož jsem se zúčastnil 

stavební komise, tak já osobně si myslím, že to kolumbárium se musí vykopat opravdu ručně. Vím, co to 

obnáší, protože jsem na Vítové kopal. Za několik let nám to druhé kolo bude stát 1,5 miliónů, ale 4 milióny. 

Myslím si, že to kolumbárium bych navrhoval celé. Ta akce na Vítové o té komunikaci jsme se bavili, ale tam 

se řešily nějaké další věci. Myslím si, že najednou uděláme autobusovou zastávku a co bude dál. Já budu 

hlasovat, proti. Byly 4 návrhy a v posledním návrhu se dozvídám, že jsme poskládali něco jiného. Dne 

5.3.2021 jsme se domluvili na nějakých 8 miliónech. Myslím si, že ten rozpočet by nemusel být schodkový. 

Upozorňuji, že je tu několik variant a nevím čeho se mám držet. Strategický plán už něco navrhoval a připadá 

mi, že to máme rozdělené, ale to nedotáhneme vždy do konce. To je můj osobní postřeh. Ing. Gálík: Já klidně 

můžu navrhnout, že o každé akci hlasovat zvlášť. Vůbec v tom nevidím problém. Mikl: Já chápu tu 

připomínku. Nicméně chci připomenout, že točna na Vítové byla v rámci celého projektu rekonstrukci 

vozovky na Vítové. Pamatuji si, že rekonstrukce vozovky nebyla na ten rok plánována. Protože některé 

investiční akce nebyly realizovány, tak se ta vozovka na Vítové udělala. Do té točny, která je v havarijním 

stavu jsme jít nemohli, protože nebyly vyřešeny majetko-právní vztahy. Majetko-právní vztahy se vyřešily 

tento měsíc, a proto vás zastupitelé žádám, abyste ještě zvážili, zda by nebylo dobré dodělat tu akci dokonce. 

Ta točna byla v rámci celé rekonstrukce. Pokud se už podařilo panu Ing. Dohnalovi domluvit se s majiteli 

pozemků pod tou točnou, tak by bylo dobré, aby se to neodkládalo a udělalo se to co nejdřív. Navíc je tam 

problém s vodou, která splavuje stavební materiál na stávající vozovku. Znečišťuje nám to celou komunikaci. 

Je tam problémů víc. Mám informace, že řidiči autobusů neradi jezdí na Vítovou, kvůli autobusové točně na 

Vítové, protože je v havarijním stavu. Z toho důvodu si myslím, že je dobré, aby se ta točna udělala. Ing. 

Gálík: Ještě bych řekl informace ke kolumbáriu. My máme plánovaných 120 míst. V současné době máme 

poptávku po 10 až 15 místech. Říkali jsme si, že bychom vybudovali polovinu toho kolumbária. Možná by to 

bylo tak, že tu akci vysoutěžíme celou. Tento rok by se udělala polovina a příští rok by se dokončil zbytek. 

Myslíme si, že to kolumbárium není potřebné než ty silnice. Ing. Dohnal: Já bych dodal k tomu kolumbárium 

jednu věc. Existuje jedna věc, že se zvyšuje poptávka po urnových místech. Samozřejmě se zvyšuje poptávka 

i po hrobových místech. My už nemáme 10 až 15 volných hrobových míst, ale berme to, že je tam možnost 5 

až 6 volných míst, které se uvolňují. Celkem racionální je udělat to, že se udělá část kolumbária a podle 

potřeby se místo nich mohla budovat hrobová místa. Hřbitov má samozřejmě určitou kapacitu. Bylo by 

nemilé, že by tam za 10 let bylo 50 urnových volných míst a nebylo tam žádné volné hrobové místo. 

U Z 2/2021/VIII/7 

ZMF schvaluje investiční priority (předpokládané ceny před vysoutěžením v mil Kč) 

- Oprava místní komunikace a vodovod ul. Stolařská – 2,3 mil Kč, 

- Kolumbárium I. etapa – 1,5 mil Kč (bude soutěženo jako jedna akce), 

- Oprava obslužné komunikace TS Fryšták – 1,2 mil Kč, 

- Oprava autobusové točny Vítová – 1,4 mil Kč, 

- Oprava veřejně přístupné účelové komunikace Vylanta – 0,5 mil Kč. 

 

Pro: 13 Proti: 3 (M. Nutilová, DiS., A. Langer, Mgr. R. Lauterkranc)    Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/7 bylo schváleno. 

Termín: ihned        

Zodpovídá: Ing. P. Dohnal 
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 9. Žádost o prodej městského pozemku p. č. 468/7, k. ú. Vítová, obec Fryšták 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Žádost ze dne 11. 3. 2021, č.j. MUF-ESO-456/2021-DRA. 

Žadatelka požádala o prodej městského pozemku p. č. 468/7 – trvalý travní porost, o výměře 914 m2, k. ú. 

Vítová, obec Fryšták, za účelem vytvoření vhodného přístupu ke stávající zahradě, která je na vedlejší parcele 

p. č. 468/12 – ovocný sad, zemědělský půdní fond, k. ú. Vítová, obec Fryšták, ve vlastnictví žadatelky. Svou 

žádost zdůvodnila tím, že vstup z veřejně přístupné účelové komunikace není vhodný, protože se během 

posledních pár let citelně zvýšil počet motorových vozidel, kol i samotných chodců, kteří během dne, 

obzvláště o víkendu po silnici projíždí a prochází se. Samotná komunikace je úzká a není se kde vyhýbat. 

Žadatelka musí parkovat ve vzdálenosti cca 50 m a vše potřebné přenášet ručně. Většinu pozemku plánuje 

osázet ovocnými dřevinami a keři a užívat ji k rekreaci souběžně s již založeným ovocným sadem na parcele 

žadatelky. V současné době jsou pozemky vypůjčeny na základě smlouvy o výpůjčce p. ***, bytem ***, na 

dobu určitou 10 let, za účelem udržování pozemků sečením a sušení sena. RMF v návaznosti na usnesení č. 

U R 7/2021/VIII/8a) ze dne 15. 3. 2021 a usnesení č. U R 2/2021/VIII/14 ze dne 26. 1. 2021 nedoporučila 

ZMF schválit prodej předmětného městského pozemku. ZMF usnesením č. U Z 1/2021/VIII/7 ze dne 17. 2. 

2021 neschválila prodej pozemku p. č. 468/7, k. ú. Vítová, obec Fryšták, jiné žadatelce. 

Připomínky: Mikl: Já radě velmi děkuji za tento postoj. Přimlouvám se, aby se pozemky neprodávaly. Jsou to 

městské pozemky, které jsou velmi pěkné. Nevím, proč by to nemohla vyřešit jinak.  

U Z 2/2021/VIII/9 

ZMF v návaznosti na usnesení RMF č. U R 7/2021/VIII/8a) ze dne 15. 3. 2021 a s odkazem na usnesení 

ZMF č. U Z 1/2021/VIII/7 ze dne 17. 2. 2021 neschvaluje prodej městského pozemku p. č. 468/7 – trvalý 

travní porost, o výměře 914 m2, k. ú. Vítová, obec Fryšták, žadatelce pí ***, za účelem vytvoření 

vhodného přístupu ke stávající zahradě. 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/9 bylo schváleno. 

Termín: 7. 4. 2021 (odpověď) 

Zodpovídá:  Ing. M. Drahotuská 

 

 

 10. Věcná břemena) 

  a) Žádost společnosti EG.D, a. s., o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene ke stavbě "Fryšták, 

přeložka 9xbyt dům. VN" 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Žádost ze dne 22. 2. 2021, č.j. MUF-ESO-346/2021-DRA. 

Žadatel požádal o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene k povinnému městskému pozemku 928/1 – 

orná půda, zemědělský půdní fond, k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták. Na základě usnesení ZMF č. U 

Z 6/2019/VIII/14b) ze dne 13. 11. 2019 byla dne 14. 11. 2019 uzavřena smlouva o smlouvě budoucí o zřízení 

věcného břemene č. 1030046862/004. S ohledem na výše uvedené ESO doporučuje ZMF schválit Smlouvu o 

zřízení věcného břemene č.: OT-014330066944/002, jejímž předmětem je stavba EG.D, a. s.,- umístění 

distribuční soustavy - uzemnění, jakož i udělit souhlas s přiloženým geometrickým plánem. V souladu s 

novelou zákona o obcích č. 106/2016 Sb., není třeba zveřejňovat záměr u věcných břemen. 

Připomínky: žádné 

U Z 2/2021/VIII/10a) 

ZMF v návaznosti na usnesení ZMF č. U Z 6/2019/VIII/14b) ze dne 13. 11. 2019 schvaluje uzavření 

Smlouvy o zřízení věcného břemene č.: OT-014330066944/002 mezi městem Fryšták, nám. Míru 43, 763 

16 Fryšták, IČ00283916, zast. Mgr. Lubomírem Doleželem, starostou města, a spol. EG.D, a.s., Lidická 

1873/36, Černá Pole, 602 00 Brno, IČ28085400, zast. Ing. Danou Mrvovou, Manažerem věcných 

břemen, na základě Pověření ze dne 10. 1. 2017, ke stavbě energetického zařízení – umístění distribuční 

soustavy a uzemnění s názvem „Fryšták, přeložka 9xbyt dům. VN“, umístěné na měst. pozemku p. č. 

928/1 – orná půda, zemědělský půdní fond, k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták, za cenu věcného 
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břemene 1.000 Kč bez DPH, s připočtením DPH podle platných právních předpisů (viz příloha č. 6 

tohoto zápisu). 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/10a) bylo schváleno. 

Termín: 7. 4. 2021 

Zodpovídá:  Ing. M. Drahotuská 

 

 

 b) Žádost společnosti EG.D, a. s., o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene ke stavbě "Fryšták, 

p. Tržil, Kab. NN" (pozemek p. č. 28, k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták) 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Žádost ze dne 11. 2. 2021, č.j. MUF-ESO-281/2021-DRA. 

Žadatel požádal o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene k povinnému městskému pozemku 28 – 

ostatní plocha, silnice, k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták. Na základě usnesení ZMF č. U 

Z 1/2020/VIII/10a.b) ze dne 12. 2. 2020 byla dne 17. 2. 2020 uzavřena smlouva o smlouvě budoucí o zřízení 

věcného břemene č. 1030055558/004. S ohledem na výše uvedené ESO doporučuje ZMF schválit Smlouvu o 

zřízení věcného břemene č.: OT-014330056199/001, jejímž předmětem je stavba EG.D, a. s.,- umístění 

distribuční soustavy - kabel NN, jakož i udělit souhlas s přiloženým geometrickým plánem. V souladu s 

novelou zákona o obcích č. 106/2016 Sb., není třeba zveřejňovat záměr u věcných břemen. 

Připomínky: žádné 

U Z 2/2021/VIII/10b) 

ZMF v návaznosti na usnesení ZMF č. U Z 1/2020/VIII/10a.b) ze dne 12. 2. 2020 schvaluje uzavření 

Smlouvy o zřízení věcného břemene č.: OT-014330056199/001 mezi městem Fryšták, nám. Míru 43, 763 

16 Fryšták, IČ00283916, zast. Mgr. Lubomírem Doleželem, starostou města, a spol. EG.D, a.s., Lidická 

1873/36, Černá Pole, 602 00 Brno, IČ28085400, zast. Ing. Danou Mrvovou, Manažerem věcných 

břemen, na základě Pověření ze dne 10. 1. 2017, ke stavbě energetického zařízení – umístění distribuční 

soustavy, kabel NN s názvem „Fryšták, p. Tržil, Kab. NN“, umístěné na měst. pozemku p. č. 28 – ostatní 

plocha, silnice, k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták, za cenu věcného břemene 1.000 Kč bez DPH, 

s připočtením DPH podle platných právních předpisů (viz příloha č. 7 tohoto zápisu). 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/10b) bylo schváleno. 

Termín: 7. 4. 2021 

Zodpovídá:  Ing. M. Drahotuská 

 

 

 c) Žádost společnosti EG.D, a. s., o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene ke stavbě "Fryšták, 

p. Tržil, Kab. NN" (pozemek p. č. 627, k. ú. Fryšták, obec Fryšták) 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Žádost ze dne 11. 2. 2021, č.j. MUF-ESO-282/2021-DRA. 

Žadatel požádal o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene k povinnému městskému pozemku 627 – 

ostatní plocha, silnice, k. ú. Fryšták, obec Fryšták. Na základě usnesení ZMF č. U Z 1/2020/VIII/10a.a) ze dne 

12. 2. 2020 byla dne 17. 2. 2020 uzavřena smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č. 

1030055558/003. S ohledem na výše uvedené ESO doporučuje ZMF schválit Smlouvu o zřízení věcného 

břemene č.: OT-014330056199/002, jejímž předmětem je stavba EG.D, a.s.,- umístění distribuční soustavy - 

kabel NN, jakož i udělit souhlas s přiloženým geometrickým plánem. V souladu s novelou zákona o obcích č. 

106/2016 Sb., není třeba zveřejňovat záměr u věcných břemen. 

Připomínky: žádné 

U Z 2/2021/VIII/10c) 

ZMF v návaznosti na usnesení ZMF č. U Z 1/2020/VIII/10a.a) ze dne 12. 2. 2020 schvaluje uzavření 

Smlouvy o zřízení věcného břemene č.: OT-014330056199/002 mezi městem Fryšták, nám. Míru 43, 763 

16 Fryšták, IČ00283916, zast. Mgr. Lubomírem Doleželem, starostou města, a spol. EG.D, a.s., Lidická 
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1873/36, Černá Pole, 602 00 Brno, IČ28085400, zast. Ing. Danou Mrvovou, Manažerem věcných 

břemen, na základě Pověření ze dne 10. 1. 2017, ke stavbě energetického zařízení – umístění distribuční 

soustavy, kabel NN s názvem „Fryšták, p. Tržil, Kab. NN“, umístěné na měst. pozemku p. č. 627 – ostatní 

plocha, silnice, k. ú. Fryšták, obec Fryšták, za cenu věcného břemene 1.000 Kč bez DPH, s připočtením 

DPH podle platných právních předpisů (viz příloha č. 8 tohoto zápisu). 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/10c) bylo schváleno. 

Termín: 7. 4. 2021 

Zodpovídá:  Ing. M. Drahotuská  

 

 

d) Žádost spol. EG.D, a.s., o uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene ke stavbě 

„Fryšták-HV, *** Majerová, úpr. NN“ 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Žádost ze dne 9. 2. 2021, č.j. MUF-ESO-263/2021-DRA. 

Spol. MOPRE, s. r. o., požádala o uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a souhlas 

s umístěním distribuční soustavy pro stavbu „Fryšták-HV, *** Majerová, úpr. NN“. Předmětem této stavby je 

demontáž stávajícího nadzemního elektrického vedení a umístění nového elektrického vedení do zemní rýhy. 

Touto stavbou budou zatíženy městské pozemky p. č. 144/2 – ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 

192 m2, p. č. 361/1 – ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 2704 m2, p. č. 367/1 – ostatní plocha, 

ostatní komunikace a p. č. 398/3 – ostatní plocha, ostatní komunikace, vše k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec 

Fryšták. Vedoucí OTH s předloženým návrhem vedení trasy NN souhlasí. RMF usnesením č. U R 

4/2021/VIII/7 ze dne 16. 2. 2021 doporučila ZMF schválit uzavření předmětné smlouvy. 

Připomínky: žádné 

U Z 2/2021/VIII/10d) 

ZMF v návaznosti na usnesení RMF č. U R 4/2021/VIII/7 ze dne 16. 2. 2021 schvaluje uzavření Smlouvy 

č. OT-001040018403/001-MOPR o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene mezi městem Fryšták, 

nám. Míru 43, 763 16 Fryšták, IČ00283916, zast. Mgr. Lubomírem Doleželem, starostou města, a spol. 

EG.D, a. s., se sídlem Lidická 1873/36, Černé Pole, 602 00 Brno, IČ28085400, zast. Ing. Jiřím Přívarou, 

Technik výstavby a obnovy DS, ke stavbě energetického zařízení s názvem „Fryšták-HV, *** Majerová, 

úpr. NN“, umístěné na měst. pozemcích p. č. 144/2 – ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 192 

m2, p. č. 361/1 – ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 2704 m2, p. č. 367/1 – ostatní plocha, 

ostatní komunikace a p. č. 398/3 – ostatní plocha, ostatní komunikace, vše k. ú. Horní Ves u Fryštáku, 

obec Fryšták, za cenu věcného břemene v celkové výši 1.000 Kč bez DPH, s připočtením DPH podle 

platných právních předpisů, a udělení souhlasu do situačního výkresu (viz příloha č. 9 tohoto zápisu). 

Pro: 16  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/10d) bylo schváleno. 

Termín: 7. 4. 2021 

Zodpovídá:  Ing. M. Drahotuská 

 

 

 11. Různé 

a)  Informace k možnému využití úvěru ze strany města Fryšták 

Předložil a připravil Ing. Pavel Gálík, místostarosta. Všichni obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Zastupitel Mgr. Lauterkranc v rámci zasedání ZMF č. 1/2021/VIII dne 17. 2. 2021 podal připomínku a návrh 

usnesení k bodu č. 11b) Zápisy z Finančního výboru při ZMF č. 5/2020 ze dne 26. 10. 2020 a č. 1/2021 ze dne 

8. 2. 2021: 

U Z 1/2021/VIII/11b) 

Zastupitelstvo města Fryštáku bere na vědomí zápis z jednání Finančního výboru při ZMF č. 1/2021 ze dne 8. 

2. 2021 a nesouhlasí s doporučením vyplývajícím z druhého bodu zápisu. Finanční výbor v rámci druhého 

bodu zápisu č. 1/2021 doporučuje Zastupitelstvu města Fryštáku zvážit podání žádosti o úvěr pro Město 

Fryšták do výše 150 mil. Kč. Dle pravidel rozpočtové odpovědnosti územní samosprávný celek hospodaří v 
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zájmu zdravých a udržitelných veřejných financí tak, aby výše jeho dluhu nepřekročila k rozvahovému dni 

60% průměru jeho ročních příjmů za poslední čtyři rozpočtové roky. Vezmeme-li v potaz, že Finanční výbor 

navrhuje navýšit dluh města Fryštáku o 150 mil. Kč a průměr ročních příjmů města Fryštáku za poslední čtyři 

rozpočtové roky (2016-2019) činí 71,331 mil. Kč, pak by při přijetí úvěru ve výši 150 mil. Kč činila hodnota 

dluhového kritéria města Fryštáku nejméně 210%, tedy několikanásobně by překročila 60% procentní výši 

pravidla rozpočtové odpovědnosti stanovené zákonem. Dle zprávy Národní rozpočtové rady (organizační 

složka státu) o plnění pravidel rozpočtové odpovědnosti za rok 2019, str. 11, z celkového počtu obcí v České 

republice (z 6253 obcí), pouze 549 obcí překročilo 60% procentní výši pravidla rozpočtové odpovědnosti 

stanovené zákonem, a pouze u 16 obcí byla hodnota dluhového kritéria vyšší než 200%. Kdyby bylo přijato 

doporučení Finančního výboru Města Fryštáku, Město Fryšták by se tak se vší pravděpodobností zařadilo do 

množiny 16 nejzadluženějších obcí v České republice, a stalo by se v tomto negativním smyslu zřejmě i 

„mediální hvězdou“ Zlínského kraje. Zastupitelstvo města Fryštáku proto neschvaluje přijetí úvěru ve výši 

150 mil. Kč, protože tato částka mnohanásobně překračuje dluhové kritérium stanovené zákonem a současně 

naprosto vybočuje z míry zadluženosti drtivé většiny obcí v České republice.  

Pro: 3 (Mgr. R. Lauterkranc, A. Langer, M. Nutilová, DiS)  Proti: 11 

Zdržel se: 0  

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/11b) nebylo přijato. 

Město Fryšták požádalo Ing. Luďka Tesaře ze spol. Cityfinance o vyjádření se k připomínce zastupitele a 

uvedl: 

Zadlužení nad 60% průměru příjmů za poslední 4 roky není problém, když je kondice města v pořádku. V 

tomto duchu vydalo i MF ČR několik stanovisek a doporučení, kde konstatuje, že ukazatel pouze nastavuje 

hladinu, od které je obec povinná splácet. Týká se to vždy dluhu k 31.12. předchozího roku a ani překročení 

oněch 60% městu nebrání vzít kdykoliv další úvěr. Nevím, jak došel pan zastupitel k informaci, že by město 

bylo mediální hvězdou. MF ČR také doporučuje využívat úvěry jako nástroj výrazné úspory investic, ona 

úspora spočívá v rozdílu cen úroků a růstu cen prací (stavební zakázky apod.). Pro posílení jistoty pro čerpání 

dluhu po přijetí rámce lze aktualizovat analýzu o data roku 2020 a postavit výhled na novele RUD a daňových 

zákonů, která přijala sněmovna na konci roku 2020 a které platí od 1.1.2021 

Následně bylo městu Fryšták doručeno vyjádření Ing. Miroslava Mateje, PhD. ředitele Odboru Financování 

územních rozpočtů MF ČR, který uvedl: 

K uvedenému snad jen tolik, že pan zastupitel buď úmyslně nebo opomenutím necituje § 17 odst. 2 zákona č. 

23/2017 Sb., který v případě překročení 60% hranice stanovuje povinnost uvedený dluh určitým tempem 

splácet. Dovolím si ze zprávy NRR, uvedené panem zastupitelem, citovat ze strany 11, bod 4.2, za kterého 

pan zastupitel citoval pouze písm. a) a „opomněl“ se zmínit o písmenu b): 

 „Zákon (§ 17) stanovuje pro územní samosprávné celky toto pravidlo: 

a)      Územní samosprávný celek (dále ÚSC) hospodaří v zájmu zdravých a udržitelných veřejných financí tak, aby 

výše jeho dluhu nepřekročila k rozvahovému dni 60 % průměru jeho ročních příjmů za poslední 4 rozpočtové 

roky (dále označeno jako dluhové kritérium). 

b)      Překročí-li dluh územního samosprávného celku k rozvahovému dni 60 % průměru jeho příjmů za poslední 4 

rozpočtové roky, územní samosprávný celek je povinen jej v následujícím kalendářním roce snížit nejméně o 

5 % z rozdílu mezi výší svého dluhu a 60 % průměru jeho příjmů v posledních čtyřech rozpočtových letech 

(dále označeno jako pravidlo snižování dluhu).“ 

Jak už MF nesčetněkrát vyložilo, jak na akcích se starosty nebo na svých webových stránkách, zákon 

nestanovuje maximální míru zadlužení. To by ani nebylo možné, protože by to podstatným způsobem omezilo 

rozvojové aktivity obcí a krajů. Takový výklad proto musí MF odmítnout jako zcela nesprávný a 

neodpovídající platnému právnímu stavu. Pro doplnění posílám informace zveřejněné v roce 2019 na 

stránkách MF. 

Rovněž lze polemizovat s názorem, že město by se stalo „v tomto negativním smyslu zřejmě i „mediální 

hvězdou“ Zlínského kraje.“. V této souvislosti MF naopak dlouhodobě zastává názor, že obce a kraje by měly 

pravidelně investovat, aby zajistily rozvoj svého území, což samozřejmě bez využití cizích zdrojů nejde. 
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Připomínky: Mgr. Lauterkranc: Já bych chtěl poděkovat městu, za to, že získává relevantní informace. To je 

správný přístup. Za druhé bych chtěl říci, že jsem si vyjádření pana Ing. Tesaře a Ing. Mateje z odboru 

ministerstva financí přečetl. Já s tím obsahem nesouhlasím. Jediné, co k tomu uvedu, že kromě mnoha věcí 

neobsahuje to vyjádření neboli odůvodnění. To je důvod, proč se zdržím hlasování. Na závěr bych chtěl uvést, 

že se poradím s akademickou obcí. Také požádám o analýzu těch vyjádření. Na základě této analýzy pak 

zvážím další politický postup. Ing. Gálík: Myslím si, že nikdo z nás není odborník na ekonomiku. Proto jsme 

ty lidi oslovili, aby to zpracovali a aby řekli svůj názor. Takto vám to tu prezentuje a o nic jiného nejde.  

U Z 2/2021/VIII/11a) 

ZMF v návaznosti na připomínku zastupitele Mgr. Romana Lauterkrance bere na vědomí vyjádření 

Ing. Luďka Tesaře ze spol. CITYFINANCE, ze dne 26. 2. 2021, a Ing. Miroslava Mateje, PhD., ředitele 

Odboru Financování územních rozpočtů Ministerstva financí ČR, ze dne 26. 2. 2021, k problematice 

možného zadlužení města Fryšták formou přijetí investičního úvěru. 

Pro: 13 Proti: 0   Zdrželo se: 3 ( M. Nutilová, DiS., A. Langer, Mgr. R. Lauterkranc) 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/11a) bylo schváleno. 

 

 

b) Návrh na schválení nového Jednacího řádu Zastupitelstva města Fryštáku 

Předložil a připravil Ing. Pavel Gálík, místostarosta. Všichni obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

V návaznosti na podnět podaný ze strany zastupitelů Mgr. Romana Lauterkrance, Aloise Langera a Michaely 

Nutilové, DiS., byl ze strany RMF zpracován nový Jednací řád ZMF, který by měl být účinný k 1. 1. 2021. 

RMF předložený jednací řád doporučila usnesením č. U R 28/2020/VIII/8 ze dne 2. 12. 2020 ZMF schválit. 

ZMF svým usnesením č. U Z 7/2020/VIII/12a) ze dne 9. 12. 2020 odložilo schválení jednacího řádu na 

následující zasedání ZMF konané v r. 2021. Místostarosta předkládá ke schválení návrh Jednacího řádu ZMF 

doporučený RMF. 

Připomínky: Ing. Gálík: Jak víte, tak jsme avizovali na prosincovém zasedání zastupitelstva, abychom 

zjednodušili ten výstup z jednání zastupitelstva. Po minulém zastupitelstvu jsme se dozvěděli ze strany 

zastupitelů Mgr. Romana Lauterkrance, Aloise Langera a Michaely Nutilové, DiS., že připomínky nebyly 

zpracovány. Dovolujeme si navrhnout nový jednací řád. Jedině, v čem bude změna je, že výpisy ze 

zastupitelstva, které jdou mezi občany budou obsahovat jenom usnesení. Nebudou tam připomínky. Budou 

tam jenom samotná usnesení. Mgr. Lauterkranc: Já bych chtěl reagovat na sdělení mého návrhu. Poslal jsem 

dopis městu dne 8.2.2021. Já ten dopis, který jsem vám poslal tady přečtu. Technicky navrhuji to provést 

protinávrhem. Ing. Görig: Já mám dotaz, jestli je nějaký technický důvod schvalovat nový jednací řád? Ing. 

Gálík: Chceme, aby byly jenom ty usnesení, protože ty lidé musí zápisy celé zkontrolovat a anonymizovat. 

Anonymizují každé slovo i větu. Ty zápisy mají třeba 30 až 40 stran. Hlavně je to úspora času pro zaměstnance. 

Ty zápisy na radnici jsou k nahlédnutí. Když má někdo potřebu se podívat o čem se tady mluvilo, tak na 

radnici může přijít a do zápisu nahlédnout. Ing. Görig: Myslíte tu původní varianta nebo ta která bude teď? 

Co je na radnici, tak to není anonymizované ty zápisy? Ing. Gálík: Všechny jsou anonymizované. Ing. Görig: 

Ty zápisy budou podle nového jednacího řádu? Najmanová: Teď nevím, jak to myslíte? Originál zápisu je 

založený. Ing. Görig: Když bude ten nový jednací řád, tak co bude nahlédnutí, tak ten je anonymizovaný nebo 

není? Ing. Gálík: To, co je k nahlédnutí je originál. Co tady prodiskutujeme bude na radnici. Jenom občanům 

a na web půjdou anonymizované věci. Ing. Görig: V podstatě ta anonymizace úplně vypadne, když se to 

schválí? Ing. Gálík: Ano, přesně tak. Abychom si ještě objasnili situaci. To, co zůstane na městě k nahlédnutí 

to zůstane ve formátu tak jak je. To, co jde směrem k občanům, tzn., Fryštácké listy, tak to bude 

anonymizované a budou tam jenom usnesení, na kterých se dohodneme, abychom si rozuměli. Bude to bez 

těch důvodových zpráv. Budou tam jenom usnesení. M. Nutilová: Já si to ještě ujasním. To, co dostáváme 

emailem, tak to je neanonymizované nebo už anonymizované? Ing. Gálík: Finální verzi dostáváte 

anonymizovanou. M. Nutilová: Mě napadá myšlenka, že se kupovalo zařízení zapisovací, které by práci mělo 

usnadnit. Ing. Gálík: To ano, ale to zařízení neudělá tu anonymizaci. M. Nutilová: Já vím, že ne. Ing. Gálík: 

Ono to sice přepíše, ale pořád někdo musí tu anonymizace udělat. Ušetří čas toho, co tady teď provádí slečna 

Dědičová. M. Nutilová: Myslím si, že by ta priorita měla být ta otevřenost. Aby lidé měli možnost si to přečíst. 

Mgr. Nášel: Teď jste to právě řekla. Kdo chce si to přečíst, tak má možnost si přijít na radnici. Vyžádat si ten 

materiál a podívat se do něj. Proč to dávat lidem, kteří o to ani nemají zájem. Je to zbytečné. M. Nutilová: 

Proč by lidé si to nemohli přečíst v dnešní době digitalizace na internetu, kdy si rozkliknou na webových 
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stránkách informaci? Takhle budou muset někam chodit, protože je to třeba zajímá. Když se dívám, kolik lidí 

si to otevírá tak mě to přijde vstřícné. Proč by také nemohli vědět, když zastupujeme ty občany tady, kteří nás 

si zvolili. Proč by nemohli vědět o čem se bavíme a o čem diskutujeme? Mgr. Nášel: Ta jména tam stejně 

nemůžou být. Chápete to? To není záležitost toho, že by to město chtělo, ale vyplývá to z nějakých povinností 

vůči GDPR. Ty jsme bohužel museli přijmout. To je věc, která skutečně jde mimo záležitosti města. S tím, že 

navíc je to zbytečná práce. Každý zápis a usnesení se musí anonymizovat. Probíhá různé schválení a tím 

pádem se to celé prodlužuje. Vše s tím souvisí. Mgr. Lauterkranc: Já to vysvětlím. V roce 2018 jsme u nás v 

rámci volebního klání vydali plán, že jsme mluvili o transparentnosti. Proto si myslím, že jsme v 21. století. 

Mikl: Myslím si, že pro občana, co je důležité z celého zápisu je usnesení. Ten výsledek je pro občana klíčový. 

Když je zápis anonymizovaný a celý ten zápis zveřejněn s diskuzí tak nemá pro občana žádnou hodnotu. 

V tuto chvílí je ten komunální politik je v anonymitě a nemůže ho občan v případě popotahovat zodpovědnosti. 

Ta zapsaná diskuze v zápise nemá tu hodnotu. Podle mého názoru. Pokud je zápis s diskuzí zapsaná 

v anonymitě, tak ta hodnota je někde jinde. Mgr. Nášel: Já bych doplnil pana Mikla. Přece dobře víte, že kdo 

chce a má tu možnost, tak může sledovat jednání zastupitelstva online. Pokud ti chtějí vědět co kdo říká, tak 

můžou si zastupitelstvo pustit. Mgr. Lauterkranc: Jednoduše to komentuji. Jsou lidé, které to zajímá. Mgr. 

Knedlová: Ze zákona nesmíme nikoho jmenovat a nesmíme do zápisu dávat jeho jméno. Je to nový zákon. Je 

to nepříjemné, jak pro ty lidi, tak i pro nás. Nesmíme si to dovolit, abychom někoho jmenovali. Koho to 

zajímá, ať jde na radnici a tam si to může přečíst. 

Protinávrh Mgr. Romana Lauterkrance: 

U Z 2/2021/VIII/11b) 

ZMF s odkazem na usnesení RMF č. U R 28/2020/VIII/8 ze dne 2. 12. 2020 a usnesení ZMF č. U 

Z 7/2020/VIII/12a) ze dne 9. 12. 2020 neschvaluje Jednací řád Zastupitelstva města Fryštáku (viz 

příloha č. 10 tohoto zápisu) s účinností od 1. 4. 2021. 

Pro: 3 (M. Nutilová, DiS., A. Langer, Mgr. R. Lauterkranc)       Proti: 13      Zdrželo se: 0 

Usnesení nebylo přijato 

 

Původní návrh: 

U Z 2/2021/VIII/11b) 

ZMF s odkazem na usnesení RMF č. U R 28/2020/VIII/8 ze dne 2. 12. 2020 a usnesení ZMF č. U 

Z 7/2020/VIII/12a) ze dne 9. 12. 2020 schvaluje Jednací řád Zastupitelstva města Fryštáku (viz příloha 

č. 10 tohoto zápisu) s účinností od 1. 4. 2021. 

Pro: 13  Proti: 3 (M. Nutilová, DiS., A. Langer, Mgr. R. Lauterkranc)       Zdržel se: 0 

Usnesení č. U Z 2/2021/VIII/11a) bylo schváleno. 

 

 

 

Diskuse: 

Mikl: Mám dotaz na pana Ing. Dohnala. Týká se ohledně odkanalizování a připojení vodního řádu tzv. 

Plechové dědiny na Vítové. V souvislosti s jímacím zařízením na vítovském potoku. Blíží se jaro a letní 

období, kdy opakovaně ve vodoteči neteče ani kapka. Já sám jsem byl u toho, když se zahrádkáři zavazovali 

v rámci kolaudačního řízení, že průtočnost bude zachována. To samozřejmě nebyla zdaleka taková pravda. 

Mohu to klidně zmonitorovat. Já jsem držel status quo do chvíle, než byl vybudovaný vodovodní a kanalizační 

řád k plechové dědině. Žádám, aby bylo odstraněno jímací zařízení, a navíc byla zahájena kontrola 

odkanalizování a likvidace odpadů v této lokalitě. Ing. Dohnal: V této chvíli přemýšlím jakou máme 

legislativní parketu pro provedení té kontroly. Nejednoduší cestou bude oslovit šéfa zahrádkářů. Nevím, jestli 

si to můžeme jen tak dovolit. Prověřím situaci a dám vědět. Ing. Gálík: V této chvíli nejsme schopni okamžitě 

zareagovat. Viděl bych to tak, že poklady nachystáme do rady i do příštího zasedání zastupitelstva. Mikl: 

Nenašlapujme kolem toho jemně. Starousedlicí vědí, že tam v těch lokalitách není voda. Tam jsou studně, 

které jsou suché. Vždy budou, protože se tam nikdy nic nestavělo. Teď si tam postavili zahrádkáři 

zahrádkářskou oblast a jsou bez vody. Nějak jsme to vydrželi. My jsme tam doma a nám ta voda v tom potoku 

vůbec neteče přes to letní období. To je pro mě věc, se kterou se nesmířím. Když už tedy nemůžeme provést 

kontrolu odkanalizování, tak udělejme vše proto, ať se odstraní to jímací zařízení. Oni by také měli mít nějaký 

vstřícný přístup. Už jsem to říkal i panu starostovi. Když už jsme tam dotáhli tu vodu na náklady obce až 
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prakticky pod jejich plot, tak oni by měli mít vstřícný krok v tom smyslu, že by měli to jímací zařízení navedou 

na vodoteči vítovecké odstranit sami. Ing. Dohnal: Je tady vodní zákon, podle kterého můžeme postupovat. 

Tady bych byl v tomto opatrný. Neříkám, že ty kontroly nejdou. Mikl: Já jsem taky pro diskuzi a pokud to 

půjde je to nejlepší řešení. My jsme tam doma. Pokud vím, tak neplatí do obecní kasy ani korunu. Je to tak? 

Ing. Gálík: Beru to tak, že v této chvíli asi je potřeba zjistit co všechno město může a pak určitě můžeme udělat 

nějaké sezení s tím šéfem těch zahrádkářů. Klidně vás pozveme a můžeme to zahájit jako vstřícné jednání. Do 

dalšího zasedání zastupitelstva zkusíme zjistit, jaké jsou možnosti. 

 

Ing. Görig: Mám taky dotaz na pana Ing. Dohnala. Mám dotaz, jestli jsou v plánu nějaké opravy místních 

komunikací? Myslím tím hlavně Hornoveskou. Zmiňoval jsem to zhruba před rokem nebo před dvěma, kde 

se tam dělaly trhliny, které se postupně zvětšovaly. Teď už jsou to docela velké díry. Přijde mi, že čím pozdější 

se to opraví, tak tím víc nákladné to bude. Ing. Dohnal: Máme představu, že použijeme technologii turba. 

Máme připravené další opravy. Klasicky budeme opravovat i výtluky. Ing. Görig: Jsou to takové větší výtluky. 

Není to nic zásadního, ale bude. Proto to také zmiňuji. Ing. Dohnal: Těch technologií je v dnešní době několik. 

Máme zajímavou nabídku na turbo technologii. 

 

Mgr. Knedlová: Když mluvíte o těch opravách, tak já bych se ráda zeptala. Víme o tom, že na autobusovém 

nádraží je ta točna špatná. Ty autobusy musí si opravdu najíždět dvakrát až třikrát. Já jsem napsala kdysi na 

lístek, že ta zatáčka by se měla zvětšit. Tam ti chlapi mají opravdu problém. Druhá věc je na 16. Tam všichni 

dobře víme, co to dalo práce a než se to dalo dohromady. Pan Sládeček to vymyslel dobře. Mluvila jsem 

s pánem, co má na starosti stavebnictví. Pokud jste si toho všimli, tak jsou tam falešná okna. Já tam schválně 

chodím ze školy, abych věděla, co ty děti tam dělají, když si tam hrají nebo si sypou písek do té nádržky apod. 

Od té doby, co tam vymlátili kluci ten zámek. Dívala jsem se na ta falešná okna. Když prší jsou tam kaluže 

vody. Nevím, ale pan Sládeček tam vymyslel elegantně. Nemělo by se tam třeba dát nějaké falešné sklo nebo 

okno, aby tam nepršelo? Byla jsem tam vlezená ve sklepě. V životě jsem tam nebyla. Pan Páleníček mě tam 

pustil. Tam prosakovala voda přes ten strop až dolů do té vodárny. To je škoda nechat tam pršet a nechat tát 

ten sníh. Tím se pak ta stavba znehodnotí. Ještě bych chtěla poděkovat pracovníkům technických služeb za 

vzornou údržbu chodníků v zimě. Ráno ve 4 hodiny už jezdili a čistili chodníky. Musím říct, že tady ani jeden 

člověk ve Fryštáku si nezlomil ruku ani nohu. Jezdili v noci i o víkendu. Dále bych chtěla poděkovat těm, 

kteří se zasloužili o to očkování. Měli jsme to krásně zařízené. Pro nás přijelo auto města. Dovezli nás na 

očkování do nemocnice. Tam nás na očkovali a dovezli nás zase zpět do Fryštáku. Ti lidé, kteří nemají internet 

se nemohli ani zaregistrovat. Díky městu toto všechno proběhlo opravdu špičkově.  

 

A. Langer: Mám takovou technickou připomínku. Jak jsme dostali ten email ohledně přípravy dotazníku na 

strategický plán do roku 2030. Ptám se, protože jsme k tomu dotazníku dávali nějaké připomínky. Ptám se, 

jaký je postup a kdo to dělá? Ing. Gálík: Postup je takový, že byl radou odsouhlasený dotazník, který se 

doplňoval podle připomínek. Zpracovával to pan Šnajder. Ve Fryštáckých listech bude vložena dvojstránka, 

kde budou ty otázky. Bude to pro občany, které to bude zajímat a kteří se budou chtít zúčastnit této ankety. 

Tyto listy, když vyplní, tak je můžou donést do budovy DBD, jak je bankomat České spořitelny. Tam bude 

urna, do které se to může hodit. Pak mají občané druhou variantu, která běží také od zítřka. Na stránkách je 

odkaz, na který kliknete a vyplníte to online. Ten anketní dotazník poběží do 30.4.2021. Mgr. Knedlová: Chci 

se zeptat a co ti, kteří nemají internet? Najmanová: Pokud by někdo potřeboval necháme to v tištěné verzi na 

stolečku před vstupem do radnici. Ing. Gálík: Ten strategický plán bude probíhat téměř do podzimu. 

Najmanová: S vyhodnocením budete samozřejmě seznámení. Ing. Gálík: Předpokládá se, že se vyhodnotí ten 

dotazník. Pan Šnajder přijde tady na zastupitelstvo. Objasní nám veškeré věci ohledně toho strategického 

plánu. Vypadá to nejspíš na ten podzim. Děkujeme KDU-ČSL, že jste zapojili slečnu Halaštovou a že se 

zúčastnila a bystře reagovala na ten dotazník, aby byl ku prospěchu věci. 

 

M. Nutilová: Já bych k tomu možná ještě nevázala. Moštěnka také uveřejnila dotazník, že ano? Najmanová: 

Ano, uveřejnila. M. Nutilová: V podstatě tam bude výstup za Fryšták, pokud to lidé vyplní. Jsou tam obce. 

Ptám se, jestli s tím budete nějak pracovat? Ing. Gálík: Mám tady informace, že my nejsme součástí Moštěnky, 

ale mají zapojené území. Pokud ti lidé se toho zúčastní, tak my z toho můžeme něco čerpat. Můžeme v úterý 

nachystat nějaký odkaz na webu, aby občané věděli, že se můžou zapojit do další ankety Najmanová: Mám 
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pocit, že aktualitami na stránkách města to proběhlo. M. Nutilová: Já bych otevřela téma ohledně toho 

životního prostředí. Jak už jsme dříve zmiňovali možnost. Byli bychom rádi, kdyby vznikla komise nebo 

pracovní skupina životního prostředí s ohledem na to, že je to důležité téma. Teď proběhla prezentace, kterou 

jsem posílala zastupitelstvu i s pozvánkou. Pan Sedlák souhlasil, že ji mohu nahrát. Je to 15 až 30minutová 

prezentace. Chtěla bych se s vámi domluvit, že pokud byste měli zájem, tak bychom si to na příštím 

zastupitelstvu poslechli. Mohla bych vám to i poslat a měli to případně jako bod do jednání. Tady toto téma 

by bylo květnové. To, co tam představoval mi přijde hodně zajímavé. Je to komplexní vyřešení krajiny. Je 

lepší, když to uslyšíte on něj. Samozřejmě město má nějaké pozemky. Je to velice na dlouhou trať. Bylo by 

dobré se začít zabývat krajinou s tím, že se může navázat na krajinářské architektury. Nemuselo by to být 

špatné, kdyby se to uveřejnilo na webu města a ti lidé získali o tom povědomí. Ing. Gálík: Určitě se k tomu 

bránit nebudeme. Jestli něco nachystáte. Můžeme udělat pracovní zastupitelstvo. Můžeme to probrat. M. 

Nutilová: Mě by přišlo škoda, aby se to nevyužilo, když už se na tom začalo pracovat. Nemusí to být všechno 

najednou. Je to vše o té domluvě. Posílala jsem email, jestli by nebylo   vhodné otestovat půdu na městských 

pozemcích a popřípadě spodní vodu? Můžou to být užitečné informace a sdělení pro obec. Ing. Gálík: Tam je 

důležité si říct kde, protože těch městských pozemků je několik. Jsou to silnice M. Nutilová: Bavíme se o těch 

zemědělských pozemcích, aby se zjistilo, jaká ta kvalita půdu vůbec je. Ing. Gálík: Musíme zase zjistit co 

všechno město může. M. Nutilová: Mám zkušenost z okolní obce. Ing. Gálík: Bylo by dobré, kdybyste něco 

připravila, ať máme nějaké podklady. 

 

Mgr. Lauterkranc: Mám otázku k panu Ing. Dohnalovi. Mám zmocnění radou k jednání ve věci přípravy 

regionálních významných prací - cyklostezky Holešov-Zlín. Dával jsem v únoru zprávu v této věci. Je to 

navržené ve dvou variantách. Teď pokračují jednání směrem k tomu Zlínu. Dostávám se do situace, kdy jsem 

byl dotazován. Chci se zeptat, zda by nevadilo, že bych se setkal s panem starostou Teplým a zeptal se ho na 

aktuální stav? Ke mně chodí informace, jak jdou ty projektové úpravy, kde vlastně je to aktuálně 

doprojektované do Fryštáku. Chci se zeptat, zda souhlasíte, abych si s ním dal schůzku. Ing. Gálík: Není 

problém si s ním sjednat schůzku. Vrátil bych se k té cyklostezce Lukov - Fryšták. Mluvil jsem s ním před 

měsícem a říkal, že už to finišuje. Mgr. Lauterkranc: Viděl jsem nějaké projektové práce, ze kterých vyplývá, 

že je to částečně vyprojektované. Ing. Gálík: Je to ulice Spojovací. Najmanová: Tam jsou problémy majetko-

právní. Tam jsme se neposunuli. Ing. Gálík: Tam nebyli schopni ty lidi dát souhlas, aby se tam cyklostezka 

vybudovala. Je na zvážení zúžit profil té cesty. Ing. Dohnal: Znamená to zase upravit projekt. Ing. Gálík: Je 

to takové zvláštní, že tady nejsou schopni lidi k tomu přistoupit.  

 

Mikl: Zajímalo by mě, jak to vypadá s D49?  Máte nějaké zprávy? Ing. Gálík: Co jsem já četl, tak proběhly 

nějaké odvolání. Ing. Dohnal: Přišlo oznámení o odvolání asi 6 subjektů. Najmanová: Bylo to i na úřední 

desce. Ing. Dohnal: Máme na stole žádost k vyjádření k další etapě k pokračování D49. Mikl: Zprávy jsou 

takové, že nic nevíme? Ing. Gálík: V této chvíli je to zase na mrtvým bodě. Mikl: Ta doprava ve Fryštáku je 

katastrofická a je to čím dál tím víc horší. Dneska mi trvalo 5 minut, než jsem tu silnici přešel. Zajímalo by 

mě, kdo to poslal zase k šípku. To by mě strašně zajímalo. Ing. Gálík: Stačí se projít po Fryštáku a komunikace 

je 6 roků stará a vypadá, že by se mohla dělat znovu. Mikl: Je to čím dál tím více nebezpečné. Když si to 

jedete z Lukova, tak kdybychom vybudovali kruháč u staré hasičské zbrojnice, díky tomu, že památkáři to 

nepovolili. Tam začíná být nebezpečná křižovatka. Všechno to souvisí s tím, že ta D49 šla k šípku. Ta souvisí 

s tou Spojovací. Vývoj nezastaví nikdo. Mgr. Nášel: Nedávno jsme se o tom bavili. Tam by bylo dobré, aby 

lidé to, jakkoliv zpochybňují složit nějakou kauci. Kauce by byla tak vysoká, že by nemohli dávat do 

nekonečna dávat další připomínky. Pokud to tak stát neudělá, tak oni můžou připomínkovat donekonečna v 

kterékoliv fázi. Pokud to padne do podzimu, tak jsme zase úplně na začátku. Mgr. Lauterkranc: Podporuji tuto 

skupinu. Klidně vám ty připomínky pošlu. Těch připomínek je 70. Fryšták se rozděluje na 2 segmenty. Na 

jeden, který je dotčený tou dopravou, která tu je. Pak je tady ten druhý dopad na tu Dolní Ves. Znám dost lidí, 

kteří tu dálnici nechtějí. O tom je ta politika. Obhajovat za zájem těch jednotlivých skupin. Stojí to nějaké 

peníze. Ševčík: Chtěl bych vědět, které jsou to skupiny lidí? Ing. Dohnal: Já vám položím pane Lauterkranci 

jednoduchou otázku, proč až teď? Když sám dobře víte, kolik fází má z titulu stavebního zákona příprava té 

investice? Říkáte relevantní a důležité. Myslím si, že ne. Prostor pro připomínky byl v územním řízení a ve 

stavebním řízení. Mgr. Lauterkranc: Názor bývalého předsedy KDU-ČSL a starosty byl rozumný. Podstatou 

návrhu bylo ochránit Dolní Ves od této stavby. Není to pravda, že by nikdo nic nekonal. Já jsem do politiky 
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vstoupil až v roce 2018. Mikl: Tenkrát pane Lauterkranci byli lidé v roce 2004 až 2005, kteří o tom diskutovali. 

Ing. Dohnal: Já vím, o čem přesně mluvíte. Já jsem u toho byl. Ten návrh byl rozumný, protože se vyhýbal v 

Dolní Vsi. Tzn., že v Horní Vsi to bylo v pořádku. Mikl: To nešlo přes Vítovou.  Mikl: My jsme měli na 

začátku diskuzi a zase tam, kde jsme byli. Já jsem v zastupitelstvu od roku 2002, víte?  Za pana Chudárka byl 

v územním plánu udělaný obchvat města bez ohledu na nějakou D49. My jsme ten obchvat města z minulého 

územního plánu vymazali právě z toho důvodu, že jsme věděli, že se bude dělat D49. Netušili jsme, že v roce 

2021 budeme úplně na začátku. Možná je to i díky vám. Jsem velmi zvědavý, jak to vysvětlíte občanům města 

Fryštáku. Pojďte se podívat, jak to tu dneska vypadá. Jestli si opravdu naivně myslíte, že zastavíte stavbu D49, 

tak jste opravdu naivní. To se na mě nezlobte. Ing. Gálík: Pošlete mi, prosím, ty připomínky. 

 

A. Langer: Jak jsme se bavili o tom areálu FC Fryšták, skate park a takové věci. Na tom areálu se něco řeší 

nebo nějak projektově? Vidíte kolik je tady koloběžkářů. Něco se rozběhlo a zjišťoval jsem technické věci. 

Není to zatím o velkých položkách. Jsou věci, které se dají přemístit. Teď se jedná o ten prostor Ing. Gálík: 

Několikrát jsme říkali, že se na hřišti k ničemu nebráníme. V této chvíli probíhá studie zpracování tělocvičny.  

Řeší se nějaká studie, jak by to mohlo vypadat. Jde o to, kam to ti projektanti navrhnou. Pokud máte nějaké 

podklady tak to dáme do rady a budeme se tím zabývat. 

 

Ing. Zlámalík: Já bych to rád podpořil. Opravdu koloběžek hodně přibylo. Tím pohybem je to hodně 

nebezpečné. Ty děti se pohybují na cestách. Myslím si, že s tím dnešním provozem by bylo dobré je 

nasměrovat na to hřiště. 

 

M. Nutilová: Stavba bytovek a nepořádek kolem stavby. Lidem se nelíbí, že zůstávají odpadky po 

stavebnících. Jak může městu tomu pomoci? Ing. Dohnal: Stavba je stavba. Neustále urgujeme zástupce 

investora, aby udržoval pořádek.  Jak daleko je relevantní jeho snaha je, tak to vidíte sami. Pracuje se tam 

nepřetržitě. Ta údržba je dost složitá. Nemůžu říct, že by na to on nereagoval. Vždy to má vývoj a svůj čas.  

 

***: Pojďte se podívat, jak to vypadá. Stavba je stavba. Člověk to chápe, že to není jak doma. Pokud je tam 

více nepořádku, než by mělo být. Ono se to dá, že to nepoužiji, tak tam můžu mít kontejner. Nemusí se to 

zadupávat do země.  Pokud máte zateplovací materiály, které rozjezdí auta, tak se to pak těžko uklízí. Já tam 

tedy sbírám. Vypadá to, že piju nekonečné množství minerálek. Dnes jsem tam byla a vše jde podchytit včas, 

aby nevznikly větší škody. Dát pytel na ty lahve. Začínají tam vznikat skládky od občanů. Chodí tam pejskaři 

a začíná být z toho nepěkné místo. Je tam pole, a to zateplení to tam lítá všude. Zbytečně vzniká nepořádek 

větší, než by mohl být. Kdyby to bylo v centu města, tak ten kontejner tady má. Nevím proč to vzniklo. Já to 

tam sbírám a nebudu tahat ty polystyrény. Už mě to opravdu nebaví. 

M. Nutilová: U každého bytového domu, které je obydlený je jeden kontejner. Jestli to není nedostatečné. Je 

to v kompetenci těch majitelů. ***: Jak to bude fungovat se sběrným dvorem? Vánoční stromky minimálně 

leží u jedné popelnice do teď. Když už jsme u toho tak je docela problém v dopravě a lidi to berou smykem. 

Mohla by tam být kolizní situace. Prahy to nejspíš neošetří a ten problém tam bude. Houstne tam počet 

obyvatel, aut a doprava. Chtěla jsem vyřešit tyto věci, kterými byste se mohli zabývat. Děkuji za podněty. Ing. 

Gálík: Děkuji za podněty. Zítra oslovíme pana Marconě a budeme to s ním řešit. V té dopravě to bylo řešeno 

projekčně. Určitě se také na to podíváme. 

 

Místostarosta ukončil zasedání zastupitelstva v 17.54 hod. 

 

 

Přílohy zápisu: 

1. Prezenční listina 

2. Zpráva Ústřední inventarizační komise o provedení inventarizace majetku a závazků města Fryštáku 

3. Výše finanční podpory neziskovým organizacím v roce 2021 

4. Kupní smlouva - *** 

5. Kupní smlouva - *** 

6. Smlouva o zřízení věcného břemene č. OT - 0143300066944/002 

7. Smlouva o zřízení věcného břemene č. OT - 014330056199/001 
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8. Smlouva o zřízení věcného břemene č. OT - 014330056199/002  

9. Smlouva budoucí o zřízení věcného břemene č. OT – 001040018403/001 – MOPR 

10. Jednací řád Zastupitelstva s účinností od 1. 4. 2021 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 6. 4. 2021 

 

 

 

 

Zapisovatelka:   Bc. Simona Dědičová 

 

 

 

Ověřovatelé:  Michaela Nutilová, DiS. 

 

 

 

   Pavel Ševčík 

 

 

 

 

 

  

Mgr. Lubomír Doležel    Ing. Pavel Gálík 

starosta      místostarosta 
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